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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.9.2019 

XIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 30 sierpnia 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2019 r. o godz. 12:30 

Zakończono o godz. 16:49 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył   Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, Burmistrza – Pana Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Panią Sylwię Wieloch. Witał władze samorządowe Powiatu Oleckiego, komendantów 

straży pożarnej i policji. Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Olecko, 

prezesów spółek, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, Przewodniczącego 

Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa, Przewodniczącą Oleckiej Rady 

Młodzieżowej – Izabelę Rutkowską, a także mieszkańców biorących udział w sesji.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, że zawodnicy Oleckiego Stowarzyszenia Nurkowego Amfiprion uzyskali bardzo 

znaczące wyniki sportowe oraz reprezentowali Gminę Olecko na arenie międzynarodowej  

w dyscyplinie sportowej – pływanie w płetwach: 

1) Filipa Drażbę, 

2) Pawła Masalskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił wymienione osoby z rodzicami i wraz  

z Burmistrzem oraz Zastępcą Burmistrza złożyli podziękowania i gratulacje zawodnikom 

wręczając pamiątkowe statuetki.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji.  

 

 

 

 



2 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Marcin Czekay 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Anna Kaczor 

9. Grzegorz Kłoczko 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 

15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił wnioski dotyczące przebiegu obrad sesji, które przyjęła Komisja Statutowa Rady 

Miejskiej w Olecku na posiedzeniu w dniu 18 czerwca br. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

5. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

6. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko (Osiedla Nr 2  

w Olecku), 

b) zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko (Osiedla Siejnik II  

w Olecku),  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania 

edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Olecko, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu wspierania 
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edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Olecko, 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 3, 

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Rosochackie 1, 

g) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II”, 

h) określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Olecko,  

i) utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku i nadania jej statutu, 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym uczniom zamieszkałym na terenie gminy 

Olecko, 

k) przekazania skargi według właściwości, 

l) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku, 

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

n) zmiany  budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Poinformował, iż Burmistrz zgłosił wniosek o ujęcie w punkcie 7 porządku obrad podpunktu 

o: 

 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

uzasadnił wniosek o zmianę porządku obrad sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia  w punkcie 7 porządku obrad punktu o: 

 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, 

przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych 

formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Ferdynand Grodzicki. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 21 zarządzeń, które zostały zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie internetowej w zakładce – 

Urząd Miejski – Informacje międzysesyjne. 

Na podstawie prezentacji – treść w załączeniu do protokołu – przedstawił informację na temat 

Szkoły Podstawowej w Kijewie oraz poruszył kwestię wydatków gminy na oświatę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radny Mariusz Miłun 

odniósł się do informacji na temat planowanej budowy ronda oraz sprawy klasy pierwszej  

w Szkole Podstawowej w Kijewie i wydatków na oświatę. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział na pytanie w sprawie zwiększenia środków na organizację Active Festival 

Olecko oraz wydatków gminy w przypadku utworzenia I klasy i perspektywy demograficznej. 

 

Radna Anna Kaczor 

odniosła się do wypowiedzi burmistrza dotyczącej wyników uczniów oraz rekrutacji do klasy 

I SP w Kijewie.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wyjaśnił, że efektem dzisiejszych decyzji są działania sprzed dwóch lat. Podkreślił, iż szkoła 

w Gąskach jest przystosowana dla dzieci z trudnościami w uczeniu się. 

 

Radna Anna Kaczor 

ad vocem powiedziała, iż w ubiegłym roku nie było klasy I, ponieważ nie było takiej woli 

rodziców. Natomiast pomysł połączenia obu szkół i dowożenia dzieci wydawał jej się 

niedobry.  
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Radny Mariusz Miłun 

w trybie ad vocem wskazał, że jako Zastępca Burmistrza odwiedził wszystkie szkoły  

i zauważył, iż jedna szkoła jest bardzo dobrze wyposażona, inna słabo. Warto pomyśleć nad 

zrównoważonym rozwojem szkół. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

podkreślił, iż szkoła w Gąskach uczestniczy w projektach i pozyskuje środki na pomoce 

dydaktyczne. Inne szkoły też realizują projekty z dofinansowaniem ze środków 

zewnętrznych. 

 

Radny Wacław Olszewski 

oznajmił, iż pełniąc funkcję burmistrza przeżył dwie reformy oświaty oraz likwidację jednej 

ze szkół. Oświata to ogromne wydatki, które gminom funduje rząd. Utworzenie oddziału  

w szkole, to kompetencje burmistrza, zaś gmina przez najbliższe lata będzie ponosić skutki 

reformy oświaty. Potrzebne jest kompleksowe rozwiązanie dla szkół miejskich i wiejskich. 

Odniósł się do zwiększenia środków w budżecie gminy na Active Festival Olecko. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

w jego ocenie powyższa dyskusja powinna mieć miejsce 2-4 miesiące temu, nie kilka dni 

przed rozpoczęciem roku szkolnego. Popiera stanowisko Radnej Anny Kaczor. Należy 

znaleźć środki na utworzenie klasy I w tym roku i przez rok zastanowić się nad planem 

działań w dziedzinie oświaty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zaproponował zamknięcie dyskusji w tym punkcie obrad sesji i nie poruszanie tego tematu  

w innych punktach. 

W imieniu grupy radnych Prawicy Ziemi Oleckiej poinformował, iż pochylali się nad tym 

problemem. Generalnie wypracowali stanowisko, że rodziców należy wesprzeć i wyjść  

im naprzeciw.  

 

Radni nie zgłaszali innych pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

w imieniu Komisji Rewizyjnej odniósł się do wniosku Radnego Mariusza Miłuna z sesji 

nadzwyczajnej odbytej w dniu 12 lipca br. informując, że w sierpniu posiedzenie komisji nie 

zostało zwołane, ponieważ Zespół powołany do przeprowadzenia kontroli w sprawie 

wytworzenia energii cieplnej w spółce PEC w porównaniu z innymi wytwórcami energii 

cieplnej nie zakończył prac. Posiedzenie komisji zostanie zwołane po zakończeniu prac, 

najprawdopodobniej we wrześniu. Informacje dotyczące odwołania Skarbnika Gminy zostały 

niejednokrotnie przedstawione przez Burmistrza. Zgodnie z art. 18 ust. 4 ustawy  

o samorządzie gminnym oraz § 87 Statutu Gminy Olecko Komisja Rewizyjna wykonuje inne 

zadania zlecone przez Radę, nie pojedynczych radnych. Zaznaczył, iż wyjaśnienie 

sprzeczności na temat odwołania Skarbnika Gminy sprowadza się do wyjaśnienia 
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rozbieżności faktów podawanych przez pracodawcę, czyli Burmistrza Olecka, a samą osobą 

zainteresowaną, czyli pracownika – Skarbnika Gminy. Obecnie trwa postępowanie w tej 

sprawie i oryginały dokumentów są niedostępne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

dodał, iż te informacje skierował do radnego Mariusza Miłuna z prośbą o ewentualne 

przeformułowanie wniosku. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radny Wacław Olszewski 

zgłosił następujące sprawy i zapytania odnośnie estetyki miasta: 

 zwrócił uwagę, że swego czasu została wykarczowana skarpa przy ul. 11 Listopada, 

została tam założona rabata z kwiatami. Następnie zostały posadzone prawdopodobnie 

krzewy wieloletnie i białe kwiaty, co stanowiło przygnębiający widok. Prosił, by przy 

zakładaniu tego typu rabat zasięgnąć opinii fachowców, gdyż obecnie to miejsce 

wygląda nie najlepiej, 

 zwrócił uwagę, iż przy pomniku Marszałka Józefa Piłsudskiego wysychają tuje.  

W jego ocenie jeszcze, mając na uwadze, iż do Święta Niepodległości pozostało 

jeszcze kilka tygodni, warto byłoby usunąć wyschnięte krzewy i dokonać nowych 

nasadzeń, 

 cieszy go fakt, że na placu w centrum miasta powstała kawiarenka, gdzie młodzież  

i turyści mogą spędzać wieczory, jednak ma ona nieestetyczny wygląd. Prosi, aby  

na przyszły rok zaplanować postawienie małego budynku drewnianego, 

 przypomniał, iż do tej pory Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury Garbate” 

organizował przetarg na sprzedaż piwa podczas Przystanku Olecko. Zapytał, czy 

prawdą jest, że wygrała firma z zewnątrz oferując 18.000,00 zł, a gdy okazało się,  

że w kawiarence również będzie sprzedawane piwo, to obniżono tą kwotę. Chce 

wiedzieć, do jakiej kwoty obniżono cenę oferty i czy dzierżawca placu pokrył różnicę, 

 w związku z projektowaniem budżetu gminy zgłosił, aby wystąpić do Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z wnioskiem w sprawie rozwiązania problemu 

zarastania rzeki Lega. W jego opinii należy wykonać progi wodne, 

 wskazał, że w ciągu ostatnich 20 lat w mieście zostało wyremontowanych ponad  

60 ulic. Gmina wykonywała remonty swoich ulic i dofinansowywała remonty dróg 

powiatowych oraz wojewódzkich. Zapytał, jak obecnie wygląda współpraca  

z Powiatem Oleckim w tym zakresie. Ponadto niepokoi go rezygnacja z dotacji od 

wojewody na remont drogi powiatowej Duły-Olszewo-Cichy położonej na terenie 

dwóch gmin. Prawdopodobnie powiat odstąpił od realizacji zadania licząc na 

otrzymanie wyższego dofinansowania. Zapytał, co będzie, jeśli teraz powiat w ogóle 

nie otrzyma dofinansowania, zwłaszcza że potrzeby remontowe dróg powiatowych są 

ogromne. Jego zdaniem droga Duły-Ciche nie nadaje się do użytku. Podał też 

przykład drogi Sedranki-Lenarty. W jego ocenie rezygnacja z jakiejkolwiek kwoty 

dofinansowania z zewnątrz jest co najmniej niezrozumiała, 

 podkreślił, iż Zarząd Dróg Wojewódzkich od wielu lat obiecuje inwestycje, ale ich nie 

wykonuje. Od chwili powstania województwa warmińsko-mazurskiego nie 

wydatkowano żadnych środków na zadania inwestycyjne. Przy skrzyżowaniu dróg  
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w kierunku Suwałk powstały bardzo głębokie, niebezpieczne koleiny. Powinno tam 

powstać rondo.  Wykonany projekt techniczny na budowę przejścia dla pieszych pod 

wiaduktem na drodze Olecko-Wieliczki prawdopodobnie stracił ważność. Ogólnie 

wygląda to tak, jak gdyby ZDW zapomniał, iż gmina i powiat leży w województwie 

warmińsko-mazurskim. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

stwierdził, iż na większość zgłoszonych zapytań udzieli odpowiedzi na piśmie i odniósł się 

tylko do kilku spraw. 

 

Radna Renata Małgorzata Maciąg 

złożyła ustnie oświadczenia: 

 podziękowała Burmistrzowi oraz Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji – Andrzejowi Kamińskiemu za umożliwienie spędzenia miło czasu 

młodzieży z Ukrainy,  

 podziękowała za wykonane prace poprawiające estetykę i bezpieczeństwo  

na Osiedlu Lesk, 

 podziękowała kierownikom wydziałów za dobrą współpracę. 

 

Radny Mariusz Miłun 

złożył interpelacje – treść w załączeniu do protokołu. 

Oświadczył, iż zapoznał się z aktualizacją projektu założeń do Planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Olecko na lata 2012-2027 zamieszczony  

w BIP. Zgłosił uwagi w zakresie aktualizacji i ujednolicenia źródła danych zawartych  

w raporcie. 

Wrócił do sprawy zmiany ilości etatów zastępcy kierownika Urzędu Stanu Cywilnego  

w Olecku wskazując, iż pytania zadaje w konkretnym celu, nie po to, by ktoś się napracował. 

Nie oczekuje na to pytanie odpowiedzi. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, iż na wszystkie pytania radny otrzyma odpowiedzi na piśmie i odniósł się  

do niektórych poruszonych spraw. 

Prosił o wyrażenie zgodny na oddanie głosu prezesom spółek. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Marta Witkowska 

zabrała głos w sprawie kosztów spółki i poniesionych wydatków za I półrocze 2019 r. oraz 

planach zakupu sprzętu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oddał głos Prezesowi Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku – Panu 

Marcinowi Małeckiemu. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku – Marcin Małecki 

odniósł się do części zapytań zgłoszonych przez Radnego Mariusza Miłuna. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

poruszył następujące sprawy: 

 zwrócił uwagę, iż przy budynku Sembrzyckiego 6 stoi tablica, informująca o 

zamieszkiwaniu tam pierwszego burmistrz Feliksa Jordana Lubierzyńskiego oraz 

przebywaniu Zbigniewa Herberta. Prosił, aby tablicę wymienić i dopisać, iż w tym 

budynku mieścił się również gabinet śp. doktora Andrzeja Jakuszko, przez co zostałby 

oddany mu hołd, 
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 na przykładzie miasta Sosnowiec wskazał, iż w hali widowiskowo-sportowej 

zainstalowano automat do pobierania plastikowych butelek. Mieszkańcy chętnie 

korzystają z tego urządzenia, a dodatkowo, oprócz dbania o środowisko, wspomagają 

klub sportowy, bo 10 gr od każdej butelki trafia do klubu. Prosił, by tak samo zrobić w 

Olecku, 

 zapytał, czy coś jest robione w kierunku powstrzymana zarastania jeziora Oleckie 

Wielkie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

 

Radna Anna Kaczor 

podziękowała Wydziałowi Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska za szybkie reakcje 

na wnioski, które zgłosiła.  

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

oświadczyła, iż pomnik Józefa Piłsudskiego powinien być widoczny, nie obsadzony 

wysokimi krzewami, które go zasłaniają. Powinien być widoczny z każdej strony, więc 

błędem było posadzenie tuj wokół pomnika. 

 

Radny Wacław Olszewski 

zwrócił się z zapytaniem do Skarbnika Gminy odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 wskazując  

na prawdopodobny błąd rachunkowy w jego treści oraz braku zapisu co do załącznika nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poprosił Skarbnika Gminy o przeanalizowanie treści projektu uchwały do czasu 

procedowania nad nią i wniesienia ewentualnej autopoprawki. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń i zapytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkaniec gminy – Waldemar J. 

zabrał głos w sprawie utworzenia klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie odnosząc się  

do wypowiedzi Burmistrza Olecka. 

 

Sołtys Sołectwa Dzięgiele – Iwona Jurgielska 

poruszyła kwestię utworzenia klasy I, przypominając, iż w zeszłym roku miały na ten temat 

miejsce mediacje z byłym burmistrzem. 

 

Mieszkaniec gminy – Waldemar J. 

wskazał na wymogi zawarte w art. 205 ust. 10 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy 

wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe oraz art. 39. W jego ocenie radni mają w tym 

względzie coś do powiedzenia.  
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

 

Mieszkaniec gminy – Waldemar J. 

zabrał głos ad vocem. 

 

Radny Mariusz Miłun 

wyraził niezadowolenie w sprawie zwrotów użytych przez Burmistrza. 

 

Sołtys Sołectwa Szczecinki – Grzegorz Dwojakowski 

zabrał głos jako sołtys wsi, w której została zamknięta szkoła.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zaproponował, iż będzie odczytywał tylko tytuły projektów uchwał. 

 

a) w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko (Osiedla Nr 2  

w Olecku) 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków) przy 7 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zniesienia 

jednostki pomocniczej Gminy Olecko (Osiedla Nr 2 w Olecku). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko (Osiedla Nr 2 w Olecku). 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 5. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz 

Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marcin Czekay. 

NIEOBECNI (5) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wojciech Leonarczyk, Wacław Olszewski, Marcin 

Roszko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.75.2019 

w załączeniu 

 

 

b) zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko (Osiedla Siejnik II w Olecku) 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków) przy 7 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zniesienia 

jednostki pomocniczej Gminy Olecko (Osiedla Siejnik II w Olecku). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko (Osiedla Siejnik II w Olecku). 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marcin Czekay. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.76.2019 

w załączeniu 
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c) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 

szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 

szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego 

programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Olecko. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.77.2019 

w załączeniu 

 

  

d) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu wspierania 

edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Olecko 

  

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach 

Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych 

na terenie Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium 

Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie 

uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu wspierania 

edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.78.2019 

w załączeniu 

 

 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 3 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 3. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – Kukowo 3. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.79.2019 

w załączeniu 

 

 

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Rosochackie 1 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) przy 2 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego – Rosochackie 1. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Rosochackie 1.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Janina Anuszkiewicz, Alicja Stefanowska 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – Rosochackie 1. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.80.2019 

w załączeniu 

 

 

g) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II” 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym  pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Sedranki II”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.81.2019 

w załączeniu 

 

 

h) określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 8 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.82.2019 

w załączeniu 
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i) w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku i nadania jej statutu 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd  

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawki Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie utworzenia 

jednostki organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy  

w Olecku i nadania jej statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą Środowiskowy 

Dom Samopomocy w Olecku i nadania jej statutu. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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NIEOBECNI (4). 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy 

społecznej pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku i nadania jej statutu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.83.2019 

w załączeniu 

 

 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym uczniom zamieszkałym na terenie gminy 

Olecko 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska  

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

uczniom zamieszkałym na terenie gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym uczniom zamieszkałym na terenie gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom zamieszkałym na terenie 

gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.84.2019 

w załączeniu 

 

 

k) przekazania skargi według właściwości 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd  

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 8 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania 

skargi według właściwości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 przekazania skargi według właściwości. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.85.2019 

w załączeniu 

 

 

l) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 2 głosach za, 6 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) przy 2 głosach za, 1 głosie przeciw  

i  2 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za, 2 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż Komisja przy 1 głosie za i 1 głosie przeciw nie zaopiniowała projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Burmistrza Olecka. 

Zwrócił się do radcy prawnego o wyjaśnienie, jakie będzie postępowanie, jeśli skarga 

zostanie odrzucona.  

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

wyjaśnił, że Rada ma do wyboru trzy rozwiązania. Jeżeli większość głosów będzie  

„za” uchwała zostanie podjęta. Jeśli większość głosów będzie „przeciw” uchwała nie zostanie 

podjęta, a sprawa nie zostanie rozstrzygnięta i raz jeszcze będzie musiał być przedmiotem 

obrad Rady. Głosowanie nad uchwałą przeciw w zaproponowanym kształcie nie oznacza,  

iż automatycznie uchwała będzie bezzasadna.  

Trzecią opcją jest zmiana treści projektu uchwały, ale łącznie z uzasadnieniem jeszcze 

podczas tej sesji lub zdjęcie jej z porządku obrad, jednak Rada jest związana terminem 

rozpatrzenia sprawy. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

stwierdziła, iż nie zawsze prawda, którą za prawdę się podaje jest słuszna. 

 

Radny Mariusz Miłun 

poinformował, że wyjaśnienia udzielone na posiedzeniu Komisji Oświaty (…) go przekonały, 

iż skarga jest niezasadna i tak będzie głosował. Prosił radcę prawnego o szczegółowe 

wyjaśnienie dotyczące podjęcia lub niepodjęcia projektu uchwały. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

oznajmił, iż gdyby Rada głosowała nad przedłożonym projektem uchwały w większości 

przeciw, to sprawa nie będzie załatwiona i jeszcze raz będzie przedmiotem 

najprawdopodobniej kolejnej sesji Rady. Wówczas projekt winien być zmieniony łącznie  

z uzasadnieniem. Inicjatywę w tym względzie mają radni i Burmistrz. Gdyby ktoś złożył 

wniosek w sprawie zmiany projektu uchwały z propozycją jej brzmienia, to sprawa mogłaby 

być załatwiona dzisiaj. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radna Janina Anuszkiewicz, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Radny Wojciech Leonarczyk, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Marcin Czekay, 

 Radny Wojciech Rejterada. 

  

Radny Mariusz Miłun 

zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania nad projektem 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał pod głosowanie wniosek Radnego Mariusza Miłuna. 
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Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 7,  

PRZECIW: 10,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Alicja Stefanowska. 

PRZECIW (10) 

Janina Anuszkiewicz, Marcin Czekay, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

 

m) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-

2028 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.86.2019 

w załączeniu 

 

 

n) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Miłun. 

NIEOBECNI (4)\ 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.87.2019 

w załączeniu 
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o) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 
omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 
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Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.88.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 8 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radny Mariusz Miłun 

pogratulował pracownikom, którzy zostali powołani na kierowników wydziałów.  

 

Kierowników nagrodzono brawami.  

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


